

# 持卡人通知

## 1. 豁免年費優惠

為答謝持卡人對交通銀行信用卡的支持，閣下來年之信用卡年費已獲豁免。

## 2. 持卡人信貸重檢

交通銀行股份有限公司香港分行（「本行」）可能會於未來12個月內，不時查閱由信貸資料服務機構持有的個人信貸資料，以檢討持卡人現有的信貸服務，包括但不限於取消，增加或減少信貸額及債務安排計劃。

如有任何查詢，請於辦公時間內與本行任何分/支行聯絡或致電本行客戶服務熱線223 95559。

交通銀行股份有限公司香港分行 謹啟  
2017年10月

交通銀行股份有限公司香港分行（於中華人民共和國註冊成立）

# Cardholder Notice

## 1. Annual Fee Waiver

Thanks for your support of the Bank of Communications Credit Card! The credit card annual fee of the coming year has been waived.

## 2. Review of cardholder's credit data

Bank of Communications Co., Ltd. Hong Kong Branch ("The Bank") may access the cardholder's credit data from a credit reference agency from time to time in the coming 12 months for reviewing current credit facilities, including but not limited to cancellation, increase or decrease of credit limit or debt restructure proposal.

Should you have any queries, please contact any of our branch/sub-branches or call our Customer Services Hotline at 223 95559 during office hours.

Yours faithfully,

Bank of Communications Co., Ltd. Hong Kong Branch

October 2017

Bank of Communications Co., Ltd. Hong Kong Branch  
(Incorporated in the People's Republic of China)